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سه راهکار امام هادی(ع) برای تعجیل در ظهور/ اولین دعای امام زمان(عج) هنگام ولادت

حکیمه خاتون(س) میگوید: این نوزاد کمتر از یک ساعتشان بود، به پدر بزرگوارشان-امام حسن عسکری(ع)- دادم، در

بغل بابا دست به دعا بلند کردند: «خدایا! گشایش دوستان من در فرج من است. فرج من را نزدیک کن».

حکیمه خاتون(س) میگوید: این نوزاد کمتر از یک ساعتشان بود، به پدر بزرگوارشان-امام حسن عسکری(ع)- دادم، در بغل بابا
دست به دعا بلند کردند: «خدایا! گشایش دوستان من در فرج من است. فرج من را نزدیک کن».

خبرگزاری فارس، حجتالاسلام محمدصادق کفیل (رئیس مرکز تخصصی نماز): یک جمله بسیار زیبایی امام هادی(ع) در زیارت
جامعه کبیره دارد که متقنترین زیارت است. یک دوره امامشناسی است، اگر آدم بفهمد یا بخواهد بفهمد که جایگاه امامت تا
به حال چیست، باید با جامعه کبیره خوب انس پیدا بکند. امام(ع) سه شاخصه برای جامعه منتظر مطرح میکنند، میفرمایند:
این طوری بگویید «وَ قَلْبِی لَکُمْ مُسَلِّمٌ وَ رَأْیِی لَکُمْ تَبَعٌ وَ نُصْرَتِی لَکُمْ مُعَدَّةٌ حَتّی یحْیی اللّه تَعالی دینَهُ بِکمْ»، همه ما میگوییم

خدایا امام زمان(عج) بیاید ظهور رخ بدهد، خدایا چه زمانی فرج رخ میدهد؟ چه کار کنیم ظهور رخ بدهد.

*سه راهکار امام هادی(ع) برای تعجیل در ظهور

امام هادی(ع) میگویند در سیر اول این سه کار را انجام بدهید، قلبها باید تسلیم بشود، این دل باید با امام زمان(عج) یکی
شود، این خیلی مهم است. در روایت داریم که خدا یک موقعی به پیامبرش(ص) فرمود: ای نبی ما میبینی بعضیها خیلی به
سمت من میآیند، میبینی بعضیها خیلی خدا خدا میکنند. من اینها را دوست میدارم؛ چون دوست دارم صدایشان را
بشنوم. خدا خدا را در زبانشان میاندازم. گاهی انسان را امام زمان(عج) دوست دارند، وقتی دوستش دارد یا مهدی به زبانش

میافتد.

آدمهایی که دلهایشان مهدوی است. این عنایت خود حضرت است. قلب باید مهدوی باشد. وجود باید مهدوی باشد، گام
دومی که امام هادی(ع) میفرمایند این است که آدم نظرش هم تابع نظر امام باشد. جامعه منتظر ما صبحها دعای عهد
میخواند. میگوید: «اَللّهُمَّ بَلِّغْ مَوْلانَا الاْمامَ»، من امام دارم، وقتی امام دارم باید تابع باشم، میگویند وقتی مسجد رفتی، زودتر

نباید سر از رکوع برداری. عقب هم نباید بیفتی.

آدم امام زمانی میگوید: من پیشوا دارم، قانون زندگی من بر اساس نظر حضرت مهدی(عج) است، نظرم تابع است

آدم منتظر سیر دوم در زندگیاش این است امام هر کاری کرد، من آن کار را انجام میدهم، خودم، دلم، عشقم، زندگیام همه در
امام دیده میشود، وجود من کی معنا پیدا میکند؟ با وجود امام. باز در دعای عهد نکته زیبایی است میگوید شما صبحها با
امام زمان(عج) عهد میبندید، تجدید عهد میکنید « اللَّهُمَّ إِنِّی أُجَدِّدُ لَهُ فِی صَبِیحَةِ یَوْمِی هَذَا وَ مَا عِشْتُ مِنْ أَیَّامِی»، بعضیها
حرم میروند طرف در حرم با حجاب است، بیرون حرم میآید! گاهی طرف وارد جلسه دینی میشود، میگوید اینجا باید متدین
بود، از جلسه جدا میشود فراموش میکند، طرف مسجد میآید، نماز جماعت را میخواند، بعد از مسجد یک نوع دیگر زندگی

میکند!

آدم امام زمانی میگوید: من پیشوا دارم، قانون زندگی من بر اساس نظر حضرت مهدی(عج) است، نظرم تابع است، سوم این
است که یاری من برای شما آماده شده است، ما گاهی تصور میکنیم که همه چیز از امام زمان(عج) میخواهیم، جالب است
امام زمان(عج) هم از ما توقع دارد، حتی خداوند هم نیاز به یاری دارد، خدایی که این همه صفات در جوشن کبیر در ماه مبارک
رمضان خواندهایم، همین خدا میگوید: «إِن تَنصُرُواْ اللَّهَ یَنصُرْکُمْ»(محمد/7)؛ اگر کمکم بدهید کمکتان میکنم؛ یعنی خدا نیازمند

کمک مردم است، نه برای خودش، برای خود مردم.

*مثلث ظهور/اولین دعای امام زمان(عج) هنگام ولادت

خدا قشنگ میگوید: «وَ لَیَنصُرَنَّ اللهُ مَن یَنصُرُه»(حج/40)؛ هر کس من را یاری کند، من او را یاری می کنم، امام هم همین را
میگوید، امام هادی(ع) در زیارت جامعه کبیره به ما یاد دادند که بگویید یاری من برای شما آماده شده است. این سه گام در

زندگیمان باید حاکم شود.

اصلاً بخواهم واضحتر بگویم ظهور یک مثلث است، ظهور حضرت مهدی(ع) که ما همه منتظرش هستیم یک مثلث است، یک
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ضلعش خدا است که خدا میخواهد ظهور چون هدف خلقت است، چون عبودیت در ظهور معنا پیدا میکند، خدا عاشق ظهور
است، دنبال ظهور میگردد، خدا در ظهور پرستش واقعی میشود، امام زمان(عج) هم که عاشق ظهور هستند.

ظهور حضرت مهدی(ع) که ما همه منتظرش هستیم یک مثلث است

حضرت مهدی سحرگاه نیمه شعبان به دنیا آمدند، حکیمه خاتون میگوید: اول دعایی که امام عصر(عج) کردند این بود که
خدایا فرجم را نزدیک کن، این نوزاد کمتر از یک ساعتشان بود، به پدر بزرگوارشان دادم، در بغل بابا دست به دعا بلند کردند،

«خدایا! گشایش دوستان من در فرج من است. فرج من را نزدیک کن»، پس امام ظهور میخواهد.

حمیری میگوید: آقا پرده خانه را در مستجار کعبه گرفتند و فرمودند: « اللّهُمَ أَنجِزلی ما وَعَدتَنی»(اعیان الشیعه، جلد حضرت
مهدی، ص 105)؛ خدایا فرجم را نزدیک کن، پس امام(عج) میخواهد، خدا میخواهد، چه کسی باید بخواهد؟ ما باید
بخواهیم،خدا این سؤال را میپرسد: تو چه کار کردی که من مهدی را بفرستم. تو برای آمدن امام عصر(عج) که من دلم
میخواهد بیاید، من گاهی مثال میزنم، اگر کسی را دعوت میکنیم، مهمانی میآید در خانهمان در را میبندیم، قفل هم
میکنیم، پشت در را میاندازیم در میزند، میگوییم ما نهار را کشیدیم، منتظریم به او زنگ میزنیم، میگوید: در را باز کنید من
داخل بیایم، ما پشت در ایستادیم، داد میزنیم، چرا نمیآیی، میگوید در را باز کنید. امام زمان(عج) میگوید در را باز کنید،

پشت درم من لحظهشماری میکنم، میآیم، این در را چطوری باز کنیم یار شویم.

*ماجرای کودک شش ساله و سفارش او به زائر بیتالله الحرام

به خانم خانهدار میگویم، شما که در خانه نشستی اوج خلاقیت بچه در دو تا چهار سالگی است، میگویند در دو تا چهار سالگی
خلاقیت به صد درصد میرسد. بعضی روانشناسان میگویند بهترین زمان تربیت هفت سال کاملاً در اختیار خانواده است.
بهترین نوع تربیت محبت در اختیار خانواده است، بیشترین زمان هم در اختیار خانواده است، خانواده خود را مهدوی کنم یکی
از بستگان ما داشت می رفت مکه، دیدم همه دارند التماس دعا میگویند. یک بچه پنج، شش سالهای آمد گفت: عمو میروید
مکه برای ظهور امام زمان(عج) دعا کنید. خیلی تعجب کردم چه شد بین همه یک کسی دنبال کنکور است، کسی دنبال
بدهکاری است، به مادر این بچه گفتم، شما چه کار کردید بچهتان برای ظهور طلب دعا کرد، گفت: من هر شب لالایی انتظار
برای او میگویم، میگفت من این قدر از جلوه محبت امام زمان(عج) گفتم که دائماً میگوید امام زمان(عج) کی میآید مامان؟

خیلی است که بچه پنج، شش ساله بگوید، من چه کار کنم امام زمان(عج) زودتر بیاید این را یک مادر انجام داده است.

در یک نظرسنجی 70 درصد دانشآموزان دبیرستانی گفتند دلمان نمیخواهد این هفته ظهور باشد، چون امام میآید گردن ما
را میزند یک موقعی بچهای میگفت من از امام زمان(عج) میترسم. گفتم چرا میترسی؟ گفت: امام زمان(عج) من را دوست
ندارد، میآید من را میکشد، گفتم چه کسی گفته تو را دوست ندارد، وقتی امام رضا(ع) میگویند: ما اهل بیت از پدر مادر
دلسوزتر هستیم، وقتی میفرمایند: ما از خودتان به خودتان علاقهمان بیشتر است، آدم بیاید جلوههای محبت امام را تبیین

کند.

امام زمان(عج) نسبت به فرزندش گلهمند است، اگر گلهمند هم باشد، باز هم بچهاش را دوست میدارد، به او علاقه دارد

این اوج عشقش است. آدم عاشق میشود یار شود، آدم عاشق شود، دغدغه پیدا کند، گرفتار میشود  آدم عاشق شود، 
دغدغهاش این است معشوق چه میخواهد وقتی عاشق به معشوق میرسد، برای معشوق تعیین تکلیف نمیکند جوانان در
فضای عشق قرار گرفتهاند یا میگیرند وقتی کسی عاشق کسی شود، به او دستور نمیدهد میگوید: من به تو رسیدم خواسته تو
چیست؟ آدم وقتی این قدر عاشق امام زمان(عج) شود که وقتی میخواهد با امام گفتوگویی داشته باشد، بگوید امام شما چه

میخواهید، میگویید من چطور زندگی کنم حرکت کنم، چطور ارتباط داشته باشم.

*جلوههای محبت امام زمان(عج) در فضای خانواده تبیین شود

برای یار شدن اول باید سراغ خانواده خودمان برویم، اول در فضای خانواده جلوههای محبت امام خوب تبیین شود که امام
انصافاً بابای عالم است، این را گاهی میشنویم، اما گاهی آدم فراموش میکند، گاهی آدم میشنود که امام نقش پدری دارند،
من حتی بعضی جاها میگویم امام زمان(عج) نسبت به فرزندش گلهمند است، اگر گلهمند هم باشد، باز هم بچهاش را دوست
میدارد، به او علاقه دارد، اگر پدر و مادری اشتباهی از فرزند ببینند، این را پدر مادرها خوب درک میکنند، باز هم لحظهشماری
میکنند بچه برگردد، گاهی کسی را میبینیم گناهی کرده میگویند ما فلان موقع فلان گناه را کردیم، دیگر امام زمان(عج)
جوابمان را نمیدهد، ما کجا و جمکران رفتن کجا؟! میگویم: امام بابا است، بابا که از بچه بدش نمیآید مهربانتر است، بابا از
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اشتباه فرزند ناراحت میشود، محبت مادر که بیشتر است، در روایت داریم امام مثل مادر نیکوکار و علاقهمند است، علاقهاش
این طوری است، ما در گام اول وقتی میخواهیم یار شویم، باید بین خود و امام هیچ چیزی را حائل نباشیم، اگر به امام
میگوییم، امام ولی من است، در دعای عهد میگوییم:«اَللّهمَّ بَلِّغْ مَوْلانَا»؛ ولی یعنی نزدیکترین به من است، از همه دلسوزتر
است، یعنی من تنها نیستم، گاهی میگویند ما خیلی تنها هستیم، هیچکس را نداریم، ولی امام دارم، امام که با من است، امام

که من را دوست دارد، امام که دلش برای من تنگ میشود.

*آثار منفی جامعهای که خود را مهدوی نداند

بعضیها فکر میکنند خودشان عاشق امام زمان(عج) هستند، در حالی که امام زمان(عج) ما را میبیند، کیف میکند، خدا کند
این طوری باشیم، امام زمان(عج) وقتی به ما نگاه میکند، میگوید: جوری زندگی کردی، نگاه به تو غم از دلم میبرد، به من
آرامش میدهد، مشکل ما در جامعه این است که خود را مهدوی نمیدانیم، باید بدانیم، میگوییم بچه ما فلان اشتباه را دارد،
دیگر امام زمانی نمیشود نه با این دو اشتباه میتواند امام زمانی شود، یار شود، این فاصله ضرر دارد، چطوری «حر» یار شد،

«زهیر» یار شد، آنها آمدند، در تاریخ نفر اول شدند.

راهکار اول برای تحقق جامعه منتظر با امید روی جلوه محبت امام زمان(عج) روی خانواده خود کار کنیم

وقتی بگوییم نه جامعه ما جامعه مهدوی نیست، دینی نیست، مذهبی نیست، همین طوری نگاه منفی به جامعه داشته باشیم،
جامعه میگوید ما که گنهکاریم، روسیاهیم، حرکت نمیکنیم، پس راهکار اول با امید روی جلوه محبت امام کار کنیم، روی

خانواده خود.

*«ظهور» مهربانی و رحمت است

ما اگر میخواهیم یار شویم، باید بدانیم در ظهور چه خبر است، مشکلی که داریم من میروم روی منبر یا مینشینم، کنار بچهام
میگویم، برای ظهور دعا کن میگوید مگر در ظهور چه میشود، میگویم: شما وقتی میخواهید به من بگویید این قورمه سبزی
را بخور خواصش را هم برای من میگویی، وقتی میخواهد مادر بگوید عزیزم این غذا را بخور، میگوید این غذا را بخوری این
سه خاصیت را دارد، اگر دچار گرسنگی شوی این چهار ضرر را میکنی، اگر فرزند ما بداند به هر دقیقه تأخیر در فرج امام
زمان(عج) چه رخ میدهد، فکر کنید الان ظهور یک دقیقه دیرتر شود، الان چقدر گناه دارد میشود، الان در دنیا چه دارد اتفاق
میافتد، یعنی مینشینی پای اخبار میبینی در بحرین شیعه را به قتل میرسانند، در غزه بچه مسلمان آن طوری میشود، در

یمن آن اتفاقات، میگویی کی درست میشود میگوید: وقتی امام زمان(عج) میآید!

ظهور کشتار نیست، قتل نیست، ظهور مهربانی رحمت است، اگر این ظهور را بشناسیم باز میآیم سراغ دعای عهد، این دعا واقعاً
دعای قشنگی است، اگر میخواهیم یار امام زمان(عج) شویم، این دعا را باید بخوانیم، میخواهیم رجعت کنیم، این دعا را
بخوانیم، از این دعا نباید جدا شویم، یکی از نقشههای شیطان این است که نگذارد بعد از نماز صبح این دعا را بخوانیم، از این

دعا نباید جدا شویم.
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